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 17:03הישיבה התחילה בשעה 

 

 פגישה עם הרקטור ד"ר ניר מיכאלי 

: המפגש עם ניר, הרקטור הוא הזדמנות עבורכם כדי להכיר את המכללה. נעשה היכרות  אלון באום

 קצרה ונתחיל.  

נתחיל מזה שאני מאוד מאוד מעריך את ההתגייסות שלכם לאקטיביזם  הרקטורניר מיכאלי,    :

ולמועצה ולאגודה. זה לא מובן מאליו ובטח לא בעידן הנוכחי שהנטייה הרווחת היא שבכל הקשור  

ללימודים לעשות את המינימום, לקבל את התואר ולהמשיך הלאה. זה נותן ביטוי לדרך שבה אני  

ינ  הסטודנטים  שכל  כאלה  רוצה  מעורבים,  חינוך  כאנשי  במכללה  עצמנו  את  רואים  אנחנו  הגו. 

בן אדם  של  אישיות  ודפוס  בעולם  של התנהלות  עצמית  שזו תפיסה  חושב  אני  שרוצים להשפיע. 

. בקיצור, כל  "איפה שאני נמצא, אסתכל מסביב ואראה כיצד אני יכול לתרום ולהשפיע"שאומר  

 ריך את זה. הכבוד לכם על ההתגייסות לתפקיד, אני מע

האמת שאני מרגיש בתחילתה של דרך חדשה כי בני הבכור ממש בשעה זו יושב ביום אוריינטציה  

החוויה   את  ולהתחיל  א'  שנה  סטודנט  להיות  בטח  לו  מוזר  זה  אז  אחר,  אקדמי  במוסד 

הסטודנטיאלית שלו וגם לי זה מוזר שהוא התחיל את דרכו בעולם הזה וזה הופך להיות מאוד אישי  

גם שבהקשר לפעילות  ן הסטודנטיאליות לאחר שאני בעצמי התרחקתי מזה קצת. אני אגיד  עניי

מאגודת הסטודנטים סמינר הקיבוצים( עדכן שהוא עושה  שהתחיל  באגודה, אתמול בערב רם שפע )

מפגש של חזון בחינוך בלתי פורמאלי, והיו בינינו ממשקים בעבר כשהייתה שביתה ארצית בקרב 

 . בכנסתהתאחדות ואז ב, ואז האגודהות יו"ר הסטודנטים והוא הפך להי 

 איציק שמולי.  –יש לנו דוגמה כזו כלפי אורנים  :אלון באום

אולי כל אחד יאמר מילה על איך הוא רואה את התפקיד באגודה. יש יוזמה   ניר מיכאלי, הרקטור:

שקוראים לה יום החינוך הבינלאומי מתישהו בסוף ינואר והיא מהווה אירוע היסטורי כזה, וקמה  

החוץ הפעילות  את  שמרכזת  והשראה(  מנהיגות  לקהילה  )היחידה  בפן  -באורנים  גם  אקדמית, 

ויות מקומיות, מתנ"סים ועוד ועוד. אז עלה להם רעיון לעשות  האקדמי וגם בסיוע לבתי ספר, רש

פעילות של הפצת מערך שיעור שבו התלמידים יוזמנו לפנטז איך הם רוצים לראות את בית הספר.  

גם מתוך החוויה שלהם, התסכולים וגם מתוך חשיבה תמימה של כיצד בית הספר יראה. אף אחד  

ונ להם  מתאים  מה  התלמידים  את  שואל  מגיעים  לא  הם  איך  איתי  להתייעץ  באו  הם  להם.  כון 

ע"י תלמידים   להיבנות  צריך  להגיע לתלמידים. המערך  צריכים  להם שהם  אז הסברתי  למורים, 

את   לו  ולומר  תלמיד  בתור  הספר  בית  למנהל  להגיע  מכן  ולאחר  משמעותית,  מעורבים  ולהיות 

   דבריהם.

באגוד רואה  שאני  לתפקיד  לוקח  אני  סיפור  אותו  התפקידים  את  שני  את  יש  הסטודנטים,  ת 

האחד הוא לתת שירות לסטודנטים ולסייע ולתמוך בשלל היבטים, והשני הוא ייצוג   –המסורתיים 

האינטרסים של האגודה מול הנהלת אורנים, ובעיני מה שיותר מעניין זה שאתם רואים את עצמכם 

נקו לכם  שיש  הנחה  נקודת  המקום הזה, מתוך  של  לעיצוב  לנו  כשותפים  ייחודית שאין  דת מבט 

כמרצים וכאנשי סגל מנהלי. זה נכון ברמת המכללה והחוגים, כי גם ראשי החוגים עסוקים כל שנה  

מחדש בלהבנות את התוכנית ועל פי איזה שעות וכו'... וכל שנה ראשי החוגים מחפשים דרך לחדש,  

וכמו שמנהל בית ספר  ד בזה.  לברר על דברים שעובדים יותר טוב או פחות טוב והרבה פעמים הם לב

הוא מאוד בודד, גם ראשי החוגים מרגישים בודדים. אני חושב שפה אתם נכנסים כבעלי תפקיד  
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  ויכולים להיות בעלי משמעות ולעזור להם בחשיבה על עיצובן של דרכי ההוראה והבניית התוכנית. 

קומות בהם יש אפשרות  יש לכם קול בעל חשיבות מאוד גדולה ברמת החוג וגם ברמת המכללה. במ

למעורבות ולהשפעה ואנחנו יכולים להכניס את הקול שלכם ואת זווית הראייה שלכם, זה יהיה  

 ברמה הלאומית, ובעניין המחאות וכדומה. עבורנו בעל השפעה. 

 אתם מוזמנים לשאול אותי כל דבר, על אורנים ועל התפקיד בכללי. 

יילת אילני ובה נאמר שאחוז הנשירה ממכללת באורנים  לנו כנציגים פגישה עם א : הייתה  מור גלובין

ובמכללות לחינוך בכללי הוא גבוה. אולי בגלל שיש המון מידע שמוסתר מסטודנטים כמו מהו מרכז  

צוויג, הדיקנאט, מרכז קשת ועוד. המידע לא מונגש בצורה של מאה אחוזים עבור הסטודנטים. ומה  

וקו לנו השפעה  ושיש  לעין במחאת  שאמרת לגבי המחאות  נראה  וזה  נורא מסכימה איתך  ל, אני 

האקלים. אתה אומר לבחור מחאה או נושא ספציפי שבו נתרכז ונשפיע עליו אבל זה קשה לבחור  

והסטודנטים במכללה באים מעדות ודתות    נושא אחד ויש המון דברים שמעניינים את הסטודנטים 

 שונות ויש לנו מגוון פה. 

מיכאלי מבין  ממוצע  :  ד"ר  תחרותי  קורא  בקול  וזכינו  גבוה,  ולא  ממוצע  הוא  באורנים  הנשירה 

ארבעה מוסדות אקדמיים בארץ, קול קורא של קרן רוטשילד שהנושא שלו זה הגדלת ההתמדה  

ייבנה מודל לתמיכה כספית   וצמצום הנשירה והרעיון הוא שבכל אחד מארבעת המוסדות שזכו, 

ת הנשירה. החל מחונכויות, מרתונים לעבודות, מינויי  ומקצועית שבתוכנית רב שנתית יצמצם א

בעלי תפקידים מתאימים ליחידת התמדה שתפקידה יהיה לתכלל את שלל הדברים שנעשה בתוכנית  

נשירה    הגדולה הזו כמו לזהות נשירה פוטנציאלית.   –אנחנו עושים עוד מגוון פעולות כדי למנוע 

או תחזוק האתר ועוד. זה אתגר שאשמח לראות    הקמנו את מרכז השירות לסטודנט זוהי מטרתו,

 את השיפור בו. 

: אנחנו עומדים לפתוח שנה חדשה, יש עכשיו הסכמי שכר, אנחנו לא יודעים מהו הרישום  אלון באום

ואותי זה מעניין איפה זה שם אותנו באורנים בשדה של    , )ניר עונה "נמוך"(כרגע למכללות לחינוך

בא אנחנו  ואיך  המורים  ברלוונטיות  הכשרת  וגם  הסטודנטים  כמות  לגידול  לעזור  יכולים  ורנים 

 השדה המשתנה. 

: אני חושב שזה גם קשור לקורונה, שעשתה זירוז תהליכים וגרמה למחסור במקומות  מיכאליניר  

עבודה.. ואף עשתה רתיעה ממקצועות תעשייתיים, תעשייתיים במובן הזה שצריך לבוא כל בוקר  

 א פרילנס.לפי מערכת שעות, והוא ל

 אתה מדבר על ההבדל של פרילנס מול שכיר בעצם.  עדי פורקוש:

 זה קשור גם ליחס במקצוע.  :רשקוביץיצחק ה אור

מרכיב השכר הוא מרכיב משמעותי יותר, ומה שאני מנסה להעביר זה שיש שוני גם    :מיכאלי  ניר

 באופן העבודה.  

ממנה.    יותר חושב שזה קשור לתדמית. המערכת לא מספקת תוצר שהחברה דורשת  עדי פורקוש:

מערכת החינוך צריכה להעניק לנו משהו כחברה. גם מצד ההורים יש זלזול וחוסר שיתוף פעולה.  

 יש גם מחסור בדברים שצריכים להיות במערכת, כמו חינוך מיני ועוד.  :גלובין מור

: במערכת החינוך יש אופציות לאוטונומיה, וברגע שיש מנהל שיש לו צוות טוב והוא  מיכאלי  ניר

הפתרון הוא   "אנחנו יכולים" אז זה קורה, אין מחסור, אבל ביותר מדי בתי ספר זו התחושה.אומר  

שאפשר   מרחבים  הרבה  יהיו  חזקה,  קבוצה  ומחברים  אליה  המנהל  את  ולהוסיף  קבוצה  לרתום 

 לפעול בהם. 
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בועה, זה מפחיד. הבעה תתנפץ בסיום  : ברגע שאנחנו אומרים שמכללה לחינוך היא  עדי פורקוש

 מודים. אפשר להתייחס לזה יותר כאל מעטפת. הלי

קורסי החינוך נורא מנותקים מהשטח, ובנויים על    : נורא חסר פה את הפרקטיות.אריאנה חייט

, ובפועל זה לא משהו שאתה באמת מיישם אותו. למדתי מבנה  1960תאוריות של פסיכולוגים משנת  

ההוראה בשנה א' הביא לי כלים. את    עם משולש, לא באמת איישם אותו. לחלופין, קורס יסודות

ההכשרה אפשר להרים למשהו אחר לגמרי שלא כולל הקשבה לתאוריה כי לוו דווקא הם יעזרו לי  

לבנות את עצמי כמורה. מה שאני שומעת ממורות חדשות וגם ותיקות, אין הכנה ראויה לסטאז'.  

יד כי זה השיעורים שיועילו  אין כלים להתמודד עם זה. מעדיפה לעבור סימולציה של מורה ותלמ

 באמת וזה השיעורים שבאמת אזכור. זכויות מורים ועוד. אתה מגיע לשטח מבולבל. 

: כל המכללות להכשרת מורים לא קמו כמכללות אקדמיות. ואז בעולם התרחש שינוי  מיכאלי  ניר

לשטח.   האקדמיה  בין  יש סתירה  בעצם  בעולם האקדמי, אבל  מעמד ההוראה  לעלות את  שרצה 

הלימודים של התואר הם אקדמיים לגמרי ורק בסטאז' זורקים אותך למים. אתה לומד שלוש שנים  

לרוב את התאוריה ולאחר מכן מתנסה בפועל. לאחר החלק התאורטי מתחילים להיכנס לעבודת  

סיון לעשות גם וגם תוך כדי, אתם לומדים שלושה  יהשטח. כל מקצוע זה כך. במכללות לחינוך יש נ 

נפרדים   לדעת    –תחומים  צריך  מורה.  להיות  זה  של מה  ופרקטיקה  חינוך,  הידע ההיסטורי,  את 

שנים,   10מינונים ושילוב נכון. אני אגיד שהתחום עבר דילמה ושינוי בשנים האחרונות. בעבר, לפני  

פ היה עובר בין בתי ספר ורואה פעמיים בשנה כל  ההתנסות הייתה יותר מצומצמת, רק צופה. המד"

מינון ההתנסות  סטודנט וכך הם היו מקבלים משוב וזה היה חריף יותר ממה שאת מתארת כרגע.  

כיום גדל, ההתנסות השתנתה, אתם רואים את המד"פ יותר ומתנסים עם מורה שמכשיר ומאמן  

יש   ההתנסות.  את  שמלוות  סדנאות  הם  כיום  הקורסים  למה  אתכם.  הדברים  את  לחבר  ניסיון 

שקורה בשטח וכמעט כל קיץ יושבים ומשנים את זה. הכיוון הוא לגמרי בנושא שאת מדברת עליו  

ויש את הרצון לשפר, לייעל ולשנות. חשוב לומר גם שיש דברים שעד שאתה לא מתנסה בהם, לא  

 תדע.

עם איזה רעיון לעשייה    : נגעת בהרבה דברים ואהיה שמח אם כל אחד ואחת פה יצאואלון באום

תחליטו לייצר כל אחד סביב הנקודה שמפריעה לו ונקודה אחת או מעשה אחד    בהקשרים שעלו.

 .תודה רבה ניר על השתתפותך בישיבת המועצה יועילו לכולם.

 

 מינוי ועדת מכרזים 

נעבור לדבר על מינוי ועדת מכרזים. לאור שינוי התפקיד של שובל, התפנה בוועדה תקן  : אלון באום

נו/לנציג חוג  בוועדה  פ/סת  תפקידה  ת.  שהוועדה  חוג  נציגי  ושלושה  מנכ"ל  סיו"ר,  יו"ר,  יושבים 

  אלון באום ות לעבודה באגודה, לראיין ולבחון, ולבסוף להמליץ להעסקה.  /להיפגש עם מועמדים

שלושת   רון.  וצוף  היכל  נווה  הרשקוביץ,  יצחק  אור  מועמדות:  להגיש  המועצה  לחברי  הציע 

לתפקיד, מיד לאחר מכן נערכה הצבעה    ם והרלוונטייהמועמדים העידו על עצמם כי הם הנכונים  

 . חשאית אשר במסגרתה הצביעו חברי המועצה

 בוועדת מכרזים למנות חבר/ה הצעת החלטה הצבעה על 

 סיכום תוצאות ההצבעה

 ביץ הרשקואור יצחק ל 2-ו היכל   לנווה  3, רון לצוף 9

 ת מכרזים ועדת רון מונתה כחברצוף  –ההחלטה התקבלה ברוב הדרוש 
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את נושא חוסר התגמול    אשר העלתהשיר מלכה    חוגהנציגת  נקטע לאור דבריה של  הערה: השיח  

היא נמצאת אחת לחודש לפגישה ארוכה מאוד ולכן יש צורך או לתמצת   ,של נציגי החוג. לטענתה

הסביר בפירוט כי המעורבות האגודה הינה התנדבותית, וכי    אלון באוםאת הישיבות או לתגמל.  

העלה טענה  אור הרשקוביץ  ורך הדרך כגון כניסה ליום סטודנט בחינם.  ישנן הטבות שניתנות לא 

זהה כי רמ"חים, יו"ר וסיו"ר אכן מקבלים תשלום. ביקש כי אמנם לא יקבלו תשלום זהה לרמ"ח  

כן מצפה לתגמול כספי. אריאנה   כי מדובר  חייט  אבל  לנציגי החוגים  ידוע  כי מראש היה  העידה 

הגיב כי הישיבות העתידיות אמורות    אלון באוםשיח בנושא.  בהתנדבות, ולכן אין מקום לדעתה ל

 להיות קצרות יותר, דינמיות ומרווחות ולכן הדבר אמור לתת מענה לנושא. 

 

 שח מפעילות נציגי החוגים  0008החלטה בדבר 

מתקציב נציגי החוגים אשר יש להחליט  שקלים    8,000- כנותרו    -בעקבות החלטות מישיבות קודמות

ה  לטובת פעילות חוגית. ההצעאלף שקלים לכל נציג.ת חוג ישנם ן להיום  היכן משתמשים בהם. נכו

 שעלתה היא חלוקת הכסף בצורה הבאה: 

₪ יתווספו למחלקת תרבות, לאור עליית מחירים משמעותית בתחום הדורשת כסף   4,000  .1

 נוסף.  

₪ לטובת רכישת מלאי לחנות האגודה, לאור צורך שעלה מן הסטודנטים.ות בשנה    2,000 .2

ישמש לא רק את החוג לאומנות אלא גם את שאר הקודמת להוספת ציוד רב וחדש אשר  

 החוגים.  

 , שדרוג ושיפוץ בתי הסטודנטים תחת מחלקת פנים ורווחה.  חזוק₪ לטובת ת  2,000 .3

מר שעל החנות להוכיח את עצמה קצת יותר לפני השקעה כספית  להצעה זו עלו התנגדויות. עדי א

 נוספת. לאחר מכן הוצעו מספר הצעות חלופיות: 

כל  ח ל" ש  1,000הציג כי לדעתו יש להעניק לפנים ורווחה ולארטקס    ביץהרשקואור יצחק   .1

ובסעיף ולהפעיל  " ש  6,000-,  החוגים  ונציגי  תרבות  רמ"ח  בין  שת"פ  לייצר  הנותרים  ח 

צוף חיזקה את הרשקו והציעה כי באותה  ובלת הנציגים. הפסקה פעילה שונה וייחודית בה

 ההפסקה פעילה יהיו דוכנים לפי החוגים, חלוקת סוכריות לפי חוגים ועוד.  

₪ נוספים בשני הסעיפים    ₪1,000 לארטקס יש לדעתו לפזר    2,000יובל רז הציע כי במקום   .2

 ח.  "ש 3,000ח ורווחה "ש  5,000כך שתרבות יקבלו הקיימים ולחזק אותם במקום. 

יקבל    חוגצוף העלתה הצעה להוסיף את כלל הכסף הנותר לתקציב נציגי החוגים ובכך כל   .3

 .  לטובת פעילות גיבוש חוגית ₪ נוספים 500

לחלק    , להעביר את הכסף לפעילות האסיפה הכללית, כאשר ישצוף העלתה הצעה נוספת .4

 צוף חזרה בה מהצעתה.   - לאחר שיח רב  את הכסף בין כלל הנציגים כתגמול כספי. 

 ₪ לחנות.   500ח רווחה,  "ש  2,500ח,  "ש   5,000נווה הציע לחלק את הכסף כך שתרבות יקבלו   .5

הצעות שהוצעו הועלו לבחירת נציגי החוגים. ההצעה שתיבחר תעלה כהסתייגות להצעה המקורית,  

ההצעה מקורית אל מול    בהצבעה ביןשיבה הבאה לאישור נוסף בפני עצמה.  ולכן תצטרך לעמוד בי

ההצעה  מול  ההצעה של יובל אל  בין    בהצבעהההצעה של יובל נבחרה ברוב קולות.    -ההצעה של יובל

התקיים וויכוח    -ההצעה של צוףמול  ההצעה של יובל  בהצבעה בין  .  נבחרהההצעה של יובל    -של נווה 

 בין שני הצדדים על הנושא.  
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הגדלת תקציב הנציגים וקניית צ'ופרים לחוגים שלהם, והתקציב    –מעלה הצעה נוספת  :  רוןצוף  

 יעזור להם לתגמל את הסטודנטים. 

בתחילת השנה עלתה הצעה ליצור סימניה וסוכריה, פרח או כל דבר קטן אחר שלא    :עדי פורקוש

 דורש תקציב גדול או העלאת תקציב כללית. 

 השקלים לנצ"ח לתקציב החוגי וגם לפנים ורווחה.  8,000חלוקת  :ליגנוט ברזי ממיההצעה נוספת 

נשאיר את הכסף אצל תקציב נצ"ח וכשהרמ"ח יצטרך הוא    :יצחק הרשקוביץמאור  הצעה נוספת  

 יבקש מהנציגים. 

קלות    כשהכסף   :גלובין  מור בכזו  לא  הנציגים,  אצל  באוויר  יהיה  אותו  נשאיר  אולי  עליו.  נוותר 

 יפנה אלינו.  וכשרמ"ח יצטרך הוא

 את ההחלטה להצבעה הבאה.   נעביר: אלון באוםמהצעה 

 התקבלה פה אחד. להחליט להעביר את הנושא לישיבה הבאה ההצעה 

 

 

 אישור תוכנית עבודה מחלקת תרבות

במכללה, אירועי שיא, הפסקות    אליי הסטודנטי הוו במחלקת תרבות עוסקת בעיקר    שובל בן עבו:

חית הן האירועים האלו תוך  "פעילות, אירועים למעונות וכו. המשימות השוטפות של מיכל הרמ

הטבות   תחזוק  לרבעון.  אחת  בפגישה  המתבטא  תדיר  באופן  החוגים  נציגי  עם  פעולה  שיתוף 

ימודים הנקרא  לסטודנטים. היעד הראשון הוא אירוע פתיחת השנה שמתפרס על השבוע הראשון לל 

בבוקר מתכנסים    5שבוע סגול שמטרתו לפרסם את האגודה ברחבי המכללה. ביום ראשון בשעה  

לקשט את המכללה ותליית שלטים סגולים שיכירו את האגודה. יהיו שני דוכנים בהם יהיו שאלות  

צי.  וח  11ותשובות לעזרת הסטודנטים וההפסקות הפעילות יהיו לאורך השבוע בהפסקה הגדולה של  

האקלים   הפסקת  בשל  פעילה  הפסקה  תהיה  לא  שלישי  ביום  ושתייה.  צ'ופרים  חלוקת  מוזיקה, 

 המתוכננת. 

כיוזמה של ההתאחדות הסטודנטיאלית    ביום שלישי יש הפסקת לימודים כלל ארצית  :יןגלוב  מור

בשעה   מהשיעור  חלק  האקלים.  למשבר  וכן    11הארצית  הזו  הלימודים  מהפסקת  כחלק  יתבטל 

צאים בהתנסות יעברו תוכן הקשור לנושא גם כן. במכללה עצמה יהיו דוכנים של  הסטודנטים שנמ

המועצה הירוקה, מכירה של מוצרים אקולוגים, דוכני יצירה, הרצאות בתחום שהמרצים לוקחים  

 בהן חלק ועוד.  

 : האם בעמדות המידע יחולקו מפות לסטודנטים?פורקוש עדי

 פות למי שהגיע.: ביום האוריינטציה חולקו מ בן עבו שובל

 : אנו מקווים שהמכללה מתכוננת לנושא ותיתן מענה לנושא ההתמצאות בקמפוס. אלון באום

איזה אירועים יש    חית את הרצון של הצטרפות שלנו לאירועים.": אפשר להעלות אל הרמרון  צוף

 בקרוב? מה יהיה באירוע פתיחת השנה? 

  7.11בנושא הלוואין. אירוע פתיחת שנה מתקיים ב  31.10: מתוכננת הפסקה פעילה בבן עבו  שובל

שקלים, הנמוך משמעותית מהשנים הקודמות. לכן אין אומן שמופיע    15,000שלו יש תקציב של  

אוכל, שתייה ואלכוהול, וכן דוכני מלגות כמו נפש  . דוכני  אלא דיג''י ודוכנים שחלקם מסובסדים

 יהודי. בנוסף יהיה דוכן חלוקת פתיחת מתנות שנה בו נציגי החוגים יעזרו בחלוקה. 
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: נשמח לכל עזרה מכם, כאשר מסתובבים נציגים עם החולצה הסגולה ומחלקים דברים  אלון באום

 פעילים חדשים. זה גורם לסטודנטים לראות את האגודה ולמשוך אליה  

עבו  שובל הגעה של  בן  בנובמבר מתוכנן להגיע מופע    150: המטרה היא  הזה.  סטודנטים לאירוע 

ד עם הדלקת נרות  "לכבוד החודש למניעת הטרדות מיניות. בחנוכה תהיה הפסקה פעילה במימון חב

בפורים  כהפסקה פעילה ומשותפת לכל החגים.    וחלוקת סופגניות. יעד נוסף הוא חגיגת חג החגים

מתוכננים מופעי דראג קווין בשיתוף עם מחלקת מעורבות חברתית והתא הגאה. במרץ מתקיים  

יום המעשים הטובים יחד עם מעורבות חברתית. באפריל הפסקה פעילה לכבוד המימונה. בנוסף  

באפריל יהיו את יום השואה ויום הזיכרון לחללי מלחמות ישראל. ביום העצמאות מתוכננת הפסקה  

. בשבועות גם כן הפסקה פעילה עם תפאורה ומוזיקה ברוח החג, וכן דוכני מזון  תחווייתילה  פעי

לחג/מאורע   שונים בהתאם  בנושאים  פעילות  המחלקה הם הפסקות  של  רוב האירועים  חלביים. 

השאיפה היא שיהיה בקונספט מסוים שעדיין לא נקבע כמו המערב    –ספציפיים. אירוע סיום שנה  

 יערך בחודש יוני. הפרוע. האירוע  

 : אירועים מחוץ לקמפוס

: השאיפה היא ליצור שיתופי פעולה עם אגודות במוסדות אחרים מתוך ראייה שרוב  אלון באום

, כך שניתן ליצור אירועים משותפים  הסטודנטים גרים באזור של העמקים, הקריות, הגליל וחיפה

 .  יזרעאלעם אגודות באזור כמו מכללת עמק 

: האם אפשר להודיע מראש על הפסקות פעילות לסטודנטים? בשנה שעברה לא ידענו שיש  רון  צוף

 הפסקה פעילה וזה הגיע בהפתעה.  

 : נעביר את זה למחלקת דוברות והסברה. בן עבו שובל

 בקבוצות החוגיות.  : ניתן לפרסם בוואצפ על ידי נציגי החוגים גלובין מור

 הצעת החלטה לאשר את תוכנית העבודה של מחלקת תרבות לשנת תשפ"גהצבעה על 

 סיכום תוצאות ההצבעה 

 0, נמנע: 0, נגד:  14בעד: 

 אחד בעד.ההחלטה התקבלה פה 

 

: לא נדבר על שינויי התקנון היום בשל קוצר הזמן. המטרה היא לאסוף את כל מה שקשור  אלון באום

ל  הזו  הסוגייה  נעביר את  בהם.  ולהחליט  לדיון  אותם  ולהעלות  לשנות  רוצים  והיינו  ועד  ולתקנון 

 המנהל ונביא את ההחלטות למועצה. 

חיות על מנת ליצור שיתופי פעולה אז  ": חשוב לי לומר שבישיבה הבאה נפגוש את הרמבן עבו  שובל

 תגיעו מוכנים מהבית עם רעיונות ומחשבות מראש. 

: בנובמבר תהיה ישיבת המועצה האחרונה של בר ופז, ולכן במהלך נובמבר נוציא קול  אלון באום

על מנת למשוך אותם להגיע אל    ועדת הביקורת וזה הזמן שלכם לפנות אל חברים ומכרים וקורא ל

ועדה דואגת שהכל קורה בצורה תקינה הן ברמה הטכנית והן ברמה המהותית. על כן,  וועדה. ה וה

דבר שני, ביום ראשון הקרוב תפתח שנת הלימודים. הרבה    על אנשים מתאימים.  \נשמח שתמליצו

אנ  ולכן  בשיעורים  ארוכה  ישיבה  ללא  ארוכה  תקופה  לאחר  חוזרים  אותנו  סטונדטים  מחזיר  י 

יש לנו תפקיד חשוב ביום הזה. מעבר לשמירה על זכויות הסטודנטים  יתחל ניר.  לת הפגישה עם 

. לדרך  ועדות, לנוכחות שלנו ולייצוג של האגודה יש מקום חשוב בעיקר מול הסטודנטים החדשיםוב
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למילה    שבה ניגש לסטודנטים ונהיה במכללה ערניים ושותפים למה שקורה יש משמעות, לפעמים

 אחת יכולה להיות השפעה. כעת נסיים את הפגישה, תודה לכם על הזמן. 

 

 בברכה,

 אלון באום, יו"ר      שובל בן עבו, סיו"ר 

 אגודת הסטודנטים והסטודנטיות במכללת אורנים

-------------------------------------------------------------------------------------------------- ----- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות: 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 

 

 חתימה 
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 :הצבעות

 מהות ההצבעה  שם / הצבעות
  - יםזרועדת מכ. 1

 שינוי תקציב . 2 הצבעה חשאית 
תוכנית עבודה  . 3
 תרבות -

    כתב הצבעה?  

     רשא חלאילי 

 בעד  הצביע   יובל רז

 בעד  הצביע   אור יצחק הרשקוביץ

 בעד  הצביע   נווה היכל 

 בעד  הצביעה   צוף רון

 בעד  הצביעה   מיה גנוט ברזילי 

 בעד  הצביעה   ופאא מוסא 

 בעד  הצביעה   אריאנה חייט

 עדב  הצביע   עדי פורקוש 

 בעד  הצביעה   אוריה מכני

 בעד  הצביעה   ג'ולין שקור 

     יחיא עזירי

 בעד  הצביעה   שיר מלכה

     אלה רומנו

     מיכל אליאס

 בעד  הצביעה    שובל בן עבו

 בעד  הצביעה   גלובין מור 

 בעד  הצביע   אלון באום 

 14 0 14  סה"כ מצביעים

 14 0 0  סה"כ בעד

 0 0 0  סה"כ נגד

 0 0 0  סה"כ נמנע 

 100%    רוב רגיל

     אחוז מהנוכחים 
אחוז מכלל חברי  

     המועצה
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